
Adlelings bestyrelsesmøde 27 feb 2019 

 

Fremmødte 

Klaus,  Kim Ole  og Birgit  

Dagsorden:  

Afdelingsmøde 2019 

Siden sidst 

Eventuelt 

 

Første punkt var at fastlægge en dato for afdelingsmødet 2019 

Vi var enige om at vi ikke vil benytte Selma da vi ikke synes at hverken servicen eller hygieinen  levede op til 
det forventede.  
Vi vælger at holde mødet på Valhalla og selv sørge for en anretning. 
Birgit kontakter Valhalla og BO42 – Klaus indhenter tilbud på mad  
Vi ønsker at holde det 05sep. – hvis det er muligt. 
 
Markvandring for Ågården er fastlagt til 16maj kl. 10:00 – dem der har mulighed for det deltager- 
 
Vi har tidligere fremsat ønske om et møde med Ebbe Frank om vores økonomi – Birgit kontakter Ebbe. 
 
Birgit Kleist Ågården 


